
LÄNSFÖRENINGSSTÄMMA              2024-04-10 

 

 1 

  

 

Jägareförbundet 

Västra Götaland Väst 

 

    Välkommen    

  
 

Länsföreningsstämma 2024 

 

Stämman hålls i Trollhättans Folkets Hus 2024-04-10 
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KALLELSE TILL ÅRSSTÄMMA I JÄGAREFÖRBUNDET VÄSTRA 

GÖTALAND VÄST 

 

Onsdagen den 10:e april kl. 18:00 Trollhättans Folkets  

Hus, lokal CLIO  

OBS! Mat i form av landgång serveras från kl 17  

Anslut i god tid! 

 

Parkera lämpligen på taket av affärshuset Oden. 

Ta hissen ner till entréplanet och gå ut på Kungsgatan och gå till höger. 

Ingången till Folkets Hus ligger ett kvarter längre bort på motstående sida. 

 

Anmälda stämmodeltagare får en kallelse på den e-postadress 

som angivits.  
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Preliminär tidsplan: 

16:45 Avprickning börjar  

 

17:00 Landgång, kaffe och kaka serveras i matsalen 

 

18:00 Stämman öppnas 

   

ca 20:00 Avslutning 

 

Välkomna!  

Styrelsen Jägareförbundet Västra Götaland Väst 
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Dagordning för Västra Götaland Väst länsföreningsstämma 4:e april 2023 

 

1. Föreningsstämman öppnas  

2. Upprop och fastställande av röstlängd 

3. Stämmofunktionärer 

a) Val av ordförande och vice ordförande för mötet 

b) Anmälan om av styrelsen utsedd sekreterare för mötet 

c) Val av två personer att jämte ordföranden justera protokollet – tillika rösträknare 

 

4. Godkännande av dagordning 

5. Fråga om stämman är stadgeenligt utlyst 

6. Styrelsens verksamhets- och förvaltningsberättelse 

7. Revisorernas berättelse 

8. Beslut om resultaträkning samt fastställande av balansräkning 

9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

10. Val av ordförande i länsföreningen tillika styrelsens ordförande för en tid av ett år 

11. Val av ledamöter till styrelsen 

a) 6 st. ledamöter för ett mandat på 2 år 

 2 st från valregion 1 

 1 st från valregion 2 

 1 st från valregion 3 

 2 st från valregion 4 

 

12. Val av två revisorer och två revisorssuppleanter på 1 år i länsföreningen 

13. Val av två revisorer och två revisorssuppleanter på 1 år i Göteborgs Jagtsällskaps 

stiftelse 
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14. Val av valberedning  

a. 1 st. ordförande/sammankallande i valberedningen 

b. 4 ledamöter för en mandattid på 2 år  

 

15. Val av (3) ombud och (3) suppleanter till Svenska Jägareförbundets årsstämma  

 

16. Styrelsens förslag beträffande: 

a) Verksamhetsplan för 2024 

b) Inkomna motioner 

c) Kretsbidrag 

d) Budget 

e) Ärenden över vilka Jägareförbundet begärt stämmans yttrande 

f) Övriga ärenden   

g) Avrapportering föregående års motioner 

  

 

17. Ersättningar till styrelse och valberedning 

 

18. Bestämmande av sättet att kalla till nästa föreningsstämma 

 

19. Belöningar, utmärkelser och avtackningar 

 

20. Övriga frågor 

 

21. Föreningsstämman avslutas 
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Jägareförbundet Västra Götaland Väst 

Verksamhets- och  

förvaltningsberättelse för år 2023 
 

Styrelsen har under verksamhetsåret haft följande sammansättning:  

 Ordförande  Morgan Andersson 

 1:e Vice Ordförande  Martina Friberg 

 2:e Vice Ordförande  Stefan Alm 

 Sekreterare Magnus Blomstrand,  

 Skattmästare Martina Friberg 

 Ledamöter Mats Svantesson 

Lennart Gustavsson 

Dahn Andersson 

Stefan Alm 

Mattias Olsson 

Kristina Larsson 

Martin Hahne 

Kjell Andersson 

Piero Giobbi. 

 

Piero Giobbi avled den 20 nov, en stor saknad finner styrelse av hans bortgång. 

Janne Karlsson adjungerad till styrelsen som ansvarig för ungdomsprojektet 

Göte Johansson adjungerad till styrelsen som ledamot i Viltförvaltningsdelegationen 

 

 

I arbetsutskottet (AU) har ingått: Morgan Andersson, Marina Friberg, Stefan Alm, Mattias 

Olsson och Magnus Blomstrand 

 

Länsföreningens styrelse har under året haft 11 protokollförda sammanträden varav 6 har 

varit digitala.  

AU har haft 8 protokollförda möten. Alla som Teams-möten. 
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Styrelsen är organiserad verksamhetens i arbetsgrupper.  

I varje arbetsgrupp är någon av styrelsens ledamöter kontaktman till styrelsen. Styrelsens 

ledamöter är dessutom kontaktpersoner för sina grupper av jaktvårdskretsar. 

Styrelsen är remissinstans i frågor från länsstyrelsen, polismyndigheten och olika 

organisationer samt i ett antal frågor och remisser från Svenska Jägareförbundet. 

Ordinarie länsföreningsstämma hölls i Trollhättans Folkets hus 2023-04-04 Som 

stämmoordförande tjänstgjorde Lars Ivarsbo och Dan Nyberg.  

Revisorer har varit Thomas Johansson och Andreas Johnsson och revisorssuppleanter  

Mattias Samuelsson och P-A Bäcklund 

Svenska Jägareförbundets personal har för vår del utgjorts av Regionchef Mariana Skoglund 

samt konsulenterna Karl Johan Brindbergs, Hanna Ståhl och Jerker Andersson gemensamt 

med övriga länsföreningar i Västra Götaland. Som kontorist Katarina Dahlgren. 

Ombud vid Svenska Jägareförbundets årsstämma i Helsingborg var Morgan Andersson, Mats 

Svantesson och Magnus Blomstrand 

Verksamhetsåret 2023 blev ett normalt år. Vi kunde gå tillbaka och ha fysiska möten efter de 

behov styrelsen hade. Styrelsen har delvis använda digitala möten som en del i 

styrelsearbetet.   

Länsföreningen   

• har kallat kretsarna till 2 gemensamma diskussioner när det gäller Perspektiv 2030 

( hur skall förbundet utvecklas fram till 2030) 

• har kallat till diskussioner när det gäller svaren på medlemsundersökningen ang. 

Älgförvaltning och klövvilt som vi medlemmar svarade på våren 2023. 

• har bekostat litteraturen Jägarskolan för ungdom upp till 25 år, som tecknar/har 

tecknat medlemskap i Svenska Jägareförbundet 

• har under året, med starkt stöd av Stiftelsen Göteborgs Jagtsällskap, fortsatt driva ett 

ungdomsprojekt med Jan Karlsson som projektledare.  

• har under året medverkat till utveckling av Skogaryd som mötesplats för kretsar och 

medlemmar. Mycket arbete har lagts på iordningställande av pass 

• har medverkat i Västra Götalands Viltförvaltningsdelegation genom Göte Johansson 

• förbundet använder den digitala mötesplattformen för information och samrådsmöten. 

Det har gjorts ett antal digitala möten mellan SJFs styrelse och länsföreningarnas 

ordföranden. Vi får en bättre dialog och åsiktsutbyte med digitala träffar mellan 

ordförandekonferenserna.  

• har deltagit vid digitala och fysiskt samverkansråd i Region Syd. 

• har ökat samarbetet mellan våra 3 länsföreningar i V. Nu arbetar vi tillsammans för att 

påverka myndigheter och få till stånd ett bra arbetsklimat och samsyn i gemensamma 

frågor. 
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• har besvarat remisser eller tagit del av Jägareförbundets svar på remisser och lämnat 

in synpunkter ang. förbundets svar på remisser. 

• har via sina kontaktpersoner ute i kretsarna deltagit vid kretsårsmöten och i en del fall 

även på styrelsemöten löpande under året 

• har inbjudit valberedningens ordförande att delta vid styrelsemöte 

 

 

Länsföreningens styrelse har utöver vad som ovan nämnts arbetat aktivt enligt 

Jägareförbundets policys i alla dess hänseenden  

Vissa av aktiviteterna har i god anda skett tillsammans med vår samarbetspartner 

Studiefrämjandet. 

Antalet medlemmar var den 31dec 2023: 11 086 st. 

Motsvarande siffra 31 dec 2022: 11 435 st. En minskning med 349 medlemmar. 

 

 

FOKUSOMRÅDEN OCH ARBETSGRUPPER 

Länsföreningen arbetar enligt den organisationsstruktur som beslutades om vid årsstämman i 

juni 2014. Befintliga arbetsgrupper sorterar nu under något av de fyra huvudområdena. 

Länsföreningen har också arbetsgrupper som kan anses tillhöra flera huvudområden och dessa 

benämns som stödfunktioner nedan. 

Ansvariga ur styrelsen för de olika arbetsgrupperna har varit 

Jakt och Viltförvaltning (Morgan Andersson)  

1) Älg, skog, foder, viltvård, vildsvin, hjort, invasiva arter, fältvilt:  

      Morgan Andersson, Piero Giobbi  

                                                            samt Göte Johansson (ej styrelseledamot) 

2) Kustjaktrådet:    Martin Hahne, Magnus Blomstrand  

3) Rovdjur:   Morgan Andersson, Stefan Alm  

4) Hund:     Lennart Gustavsson, Kristina Larsson 

5) NVR:     Lennart Gustavsson, Dahn Andersson    

6) Viltdata:    Magnus Blomstrand, Piero Giobbi och Hanna Ståhl  

 

 

Utbildning (Mats Svantesson) 

7) Utbildningar:    Mats Svantesson, Janne Karlsson 

8) Jägarexamen:    Mattias Olsson, Susanne Kellerman 

9) Skytte:    Stefan Alm, Piero Giobbi 
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10) Ungdom:    Mats Svantesson, Martin Hahne, Janne Karlsson 

Opinion och Kommunikation (Martina Friberg)  

11) JAQT:     Susanne Kellerman 

12) Opinion och Kommunikation: Martina Friberg, Piero Giobbi 

 

 

Medlem och Marknad (Magnus Blomstrand ) 

13) Mässor:    Magnus Blomstrand, Susanne Kellerman 

14) Medlem:    Dahn Andersson, Jan Karlsson 

 

Stödfunktioner 

15) Skogaryd:    Mats Svantesson, Janne Karlsson  

16) Ekonomi:    Martina Fribergs som skattmästare och 

Ekonomicentrum i Alingsås som redovisningskonsult 

 

 

 

JAKT OCH  VILTFÖRVALTNING  

 

JAKT & FAUNA 

Länsföreningarna är representerade i länets viltförförvaltningsdelegation (VFD) genom Göte 

Johansson, Jakt och Viltvårdsintresset, samt politiskt genom Morgan Andersson.  

Jakt- och Faunagruppen i Jägareförbundet Västra Götaland Väst har under verksamhetsåret, 

liksom tidigare år, behandlat frågor och remisser som rör gruppens kompetensområde. Enskilt 

samt i samarbete med övriga länsföreningar i Västra Götaland. 

Det som har diskuterats och engagerat många jägare är hur dåligt vår älgstam mår i Västra 

Götaland. Jaktlag har ställt in älgjakten för att göra vad de kan för att rädda älgen, Äso 

områden lika så. ÄFO grupper har bjudit in till samrådsmöten där både Styrelserepresentanter 

och tjänstemän från VGV deltagit. Dessa möten har varit välbesökta av skötselområden och 

licensjaktlag. 

Mycket av diskussionerna har varit hur vi skall samförvalta klövviltet, de flesta ser att det är 

nödvändigt för att få en klövviltsstam i balans. Detta är en länsövergripande arbetsuppgift och 

de 3 länsföreningarna i Västra Götaland samarbetar i denna och många andra frågor. 

Under hösten träffade vi ordföringar Landshövdingen Sten Tolgfors i denna fråga och andra 

samarbetsfrågor. dessa möten kommer att följas upp under 2024.  

En unik gemensam skrivelse blev skickad till Landshövdingen från 18 företrädare för god 

klövviltsförvaltning. 9 ÄFO ordföranden 6 VFD ledamöter och vi 3 länsordföranden, där vi 
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ställde krav på att få en dialog med Länsstyrelsen i klövvilts frågor och älgförvaltning i 

synnerhet. Vi fick ett svar från Lst som var en ren tjänstemannaskrivelse, vilket vi inte 

godtog. Vi skickade i början av 2024 nytt brev till landshövdingen och denna gång fick vi 

bättre respons. Så vi återkommer med mer info i denna fråga senare.  

Vår uppfattning är att gällande system är ett så kallat nedifrån och upp system där 

älgskötselområdena skall sätta normer för älgförvaltningen. Detta har uppmärksammats och 

man har kallat till samrådsmöten. Detta har misskötts av länsstyrelsens tjänstemän. 

Det av Länsstyrelsen satta målet på max 5% årliga betesskador på tall och de stora 

skogsbolagens drev på att älgen är den stora syndabocken. Skador på skogen kan inte 

hänvisas till enbart älg utan till det totala betestrycket. Och det kan enligt vår uppfattning inte 

uppnås endast genom en decimering av älgstammen, utan här måste ståndortsanpassning av 

trädslag och samförvaltning av klövviltet vara grund för minskning av skogsskador.  

Vidare kan inte fällavgifterna för älg höjas i takt med minskande älgpopulation utan här 

måste Länsstyrelsens administrationskostnader för förvaltningen ifrågasättas. Länsföreningen 

har under året, tillsammans med andra föreningar i Region Syd, lyft frågan om nuvarande 

älgjaktsystem till förbundsstyrelsen för översyn. Detta föranledde en medlemsundersökning 

som över 16 000 medlemmar svarade på. Länsföreningen har kallat kretsarna till träffar i 

denna fråga och har haft en bra dialog i frågan.   

Vildsvinspopulationen täcker idag hela vårt verksamhetsområde även om stora lokala 

variationer förekommer. Här liksom i övriga jaktsammanhang är det oerhört viktigt att 

avskjutningsrapport sker i Viltdata så att vi kan följa utbredning och uppskatta 

populationsstorleken. 

Kron- och Dovvilt fortsätter öka och jaktbara stammar finns nu på många platser i vårt 

område. Rådjurspopulationen är överlag god. 

 

ROVDJUR  

Svenska Jägareförbundet har 2023 valt att fortsätta bedriva påtryckningar mot våra politiker 

om de löften att kunna reglera vargstammen genom licensjakt, man har på centralt håll bjudit 

in till möten där rovdjursfrågan och vargproblematiken diskuterats. Krav på viktiga beslut har 

ställts. Vilka åtgärder som regering och riksdag måste besluta om för att få en balans i rovdjur 

och annan viltförvaltning.  

På EU nivå får vi positiva signaler, att få till en flytta av vargfrågan från skyddsvärd till 

förvaltningsbar. 

VG fick ingen vargjakt 2023. Vi har haft ett antal skyddsjakter på varg i Södra Älvsborg.  

Egna s.k. åtelkameror får nu används lagligt och länsstyrelsen godkänner bilder från dessa 

kameror som underlag för inventering. Vi fick lodjursjakt beviljad vintern 2023. 

Tilldelningen blev 2 lodjur i Dalsland och 6 i Södra Älvsborg. 

Vargpopulationen ökar i vårt område och vargen finns nu över allt i vårt län. I princip har alla 

län i region syd har nu ett eller flera vargrevir. Arbetet med att samordna aktiviteter och 

gemensamma träffar har startats. 
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 Länsföreningen har fortlöpande insyn i länsstyrelsens rovdjursinventeringar, genom att Göte 

Johansson ingår i VFD rovdjursutskott. Denna grupp har haft ett antal möten under året. 

 

KUSTJAKT 

Året började med en ejderinventering från Strömstad till Göteborg. Vi fick ett något sämre 

resultat jämfört med föregående år, vilket troligtvis berodde på de dåliga väderförhållandena. 

Dock glädjande att se hur många som ställer upp och lägger en hel helgdag på detta. 

Minkfällorna som delats ut via kustjaktrådet fortsätter att användas av ungdomar och det 

kommer in sporadiska rapporter om fångster. Detta ger gott hopp om att det inte kommer att 

saknas minkjägare i framtiden. 

Den 9:e mars genomfördes en minkjakt med klass 6a från Centrumskolan i Dingle, där de 

fick åka med ut till Hållö för jakt och korvgrillning. Det blev en livlig tillställning där vi såg 

harar, lite sjöfågel samt minkspår. Vid hemfärd var det trötta och glada ungdomar som hade 

fått en ny positiv erfarenhet av kustjakt. En liknande dag är planerad i februari -24 om vädret 

tillåter. 

Årets nationella möte gav positiva signaler i form av att de länder som gränsar till Östersjön 

börjar att öppna upp för handel med sälprodukter. Om ett sådant beslut tas kan det kanske 

leda till ökad jakt med möjlighet till högre grad av tillvaratagande. 

Kampen för att låsa upp natura-2000 områdena för jakt fortsätter. Det är lokala länsstyrelser 

som kämpar emot trots att det inte förekommer jaktförbud i områdena. 

På ejderjakts fronten var det mindre positivt, då vi fortfarande väntar på att Naturvårdsverket 

ska sammanställa en förvaltningsplan. 

Ny ansökan om allmän skyddsjakt på skarv i VGV har skickats in. Den behöver dock 

kompletteras med en ansökan om allmän skyddsjakt på skarv i samtliga insjöar i VGV. 

Martin Hahne 

 

HUND 

En träff med länsansvariga för hund genomfördes på Öster Malma. Genomgång av 

situationen i respektive län visade att ett vanligt problem är att man har svårt med 

återkopplingen från instruktörer gällande genomförda utbildningar.  

En planerad träff för instruktörer fick ställas in på grund av för få anmälningar. 

Det skall årligen hållas tävling i ”eftersök”. En arbetsgrupp jobbar centralt med att lägga 

riktlinjerna för hur det skall gå till. Tanken är att uttagning skall gå från krets till län till 

region och slutligen en nationell tävling med två från varje region. Under året genomfördes 

det första mästerskapet i VGV. Segraren i VGV vann sedan också i Region Syd. 

 

NVR 
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En utbildning för aktiva i NVR hölls under en helg i april. Det var fortsättningen på den 

”pilot” som hölls 2022. Vi har fått väldigt positiv respons från deltagarna. Det gör att vi 

jobbar för att ha en årligen återkommande träff. För 2024 gäller 10–12 maj. 

Antalet olyckor har på nationell nivå slagit rekord. Det var fler än 70 000 olyckor. 

Samarbetet över kommungränser har ökat. Samtidigt så har förståelsen för riskerna ökat. Det 

är nu vanligare att man kan hjälpa varandra, vilket ökar säkerheten och förbättrar kvalitén på 

genomförda eftersök. Detta är en utveckling som vi vill driva vidare. 

Länsansvarig jägare Torkel Norling planerar för egna sammankomster. Han är dock beroende 

av stöd från kretsar och länsförening, då han saknar egna medel. 

 

VILTDATA 

Småviltsrapporteringen är fortfarande för låg i flera kretsar, men en klar förbättring har skett i 

några. Täckningsgraden för kretsarna Västra Götaland Västs länsförening varierar mellan 

nära 0 och 100 %.  

Täckningsgraden för hela länsföreningen är 28 % vilket är 4 % bättre än föregående år. 

Svenska Jägareförbundets målsättning är att nå en täckningsgrad om 40 % i länets alla kretsar 

till 2024. 11 kretsar når detta nationella mål. 13 st. når över 30%, medan 8 kretsar ligger 

mellan 0 och 30%. Den på årsstämman 2022 beslutade extra premien till kretsar som 

rapporterar över 30 % av sin areal gav dessa 13 kretsar sammanlagt 16 616kr, vilket är en 

ökning med c:a 4000kr från föregående år. Störst relativ utdelning fick Ljungskile som med 

sina 100% fick 12 öre per rapporterad ha vilket gav totalt 1064 kr som motsvara c:a 5 

kr/medlem. 

I december bjöds kretsarna in till Skogaryd för att diskutera viltrapportering och utbyta 

erfarenheter mellan kretsarna. Konsulenterna Jerker Andersson och Hanna Ståhl höll i mötet. 

 

 

 

OPINION OCH KOMMUNIKATION 

Vi har under året med hjälp av en del reklammaterial haft diverse tävlingar på våra sociala 

medier. Dessa tävlingar har generat bra med nya följare och vår samlade bedömning är att 

projektet varit lyckat. 

Under hösten 2023 påbörjades ett arbete inför perspektiv 2030 via teams och handlar om 

vilka grupper/medlemmar vi behöver se mer av och grundar sig i kommunikationsenkät som 

gjordes 2022. Arbetet sker tillsammans med övriga kommunikatörer i landet och kommer 

fortsätta 2024. 

Vi har under året haft en del föreläsningar angående jakt, viltvård och förbundsinformation. 

Kommunicerat live uppdateringar och dagliga inlägg från olika evenemang och mässor som 

länsföreningen eller kretsar ansvarat för. På NVR och kuljaktstigar har vi deltagit med bland 

annat mässtält och personal. 

Vi har under varit med några gånger med artiklar i Svensk Jakt 
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Vi har varit med i radio P4-väst där vi gjorde en kort intervju om afrikansk svinpest, det 

aktuella läget och några enkla råd. 

Vi har gjort intervjuer i flera lokala tidningar, som TTELA, Melleruds Nyheter och 

Bohuslänningen, angående älgen och älgjakt. 

Vi har även löpande skickat ut pressmeddelande ifrån Svenska Jägareförbundet och Västra 

Götaland Väst. 

Vi fortsätter att öka på våra sociala medier som Instagram och vår nya Facebook-sida. 

Vi har påbörjat ett arbete med skapande av ny broschyr om jägareförbundet västra Götaland 

väst, arbetet kommer fortsätta 2024. 

 

WEBB 

På länsföreningens hemsida publiceras främst kurser, träffar och kretsgemensamma 

aktiviteter. Förteckning över områdets kretsar liksom länkar till kretsarnas hemsidor hålls 

uppdaterade. Dessutom finns bokningsläge av lokalerna och marken på Skogaryd på WEB-

platsen 

På sidan finns kontaktuppgifter till styrelsen. Nyheter inom länet publiceras. 

Tre av kretsarnas hemsidor ligger på länsföreningens hemsida uppdateras av länsföreningens 

WEB-ansvarige. I dessa fall rör det sig i första hand bara om styrelseförteckning och 

årsmöteskallelser.  

 

JAQT 

Under året har vi arrangerat och/eller haft/deltagit i: 

• Tjejträff på Skogaryd med Hanna Ståhl ca. 30 deltagare. 

• Svenska Jägarförbundet Väst bjöd på mat och dryck på JAQT-dagen (grillade 

dovhjortsburgare med tillbehör samt dryck) på Svartedalens skjutbana med Kungälv – 

Stenungsund JVK samt föreläsning med Thomas Eriksson, ordförande i västsvenska 

Wachtelhundklubben, om WEHUNT GPS och så lite information om den 

kortdrivande Wachteln. ca 35 deltagare. 

 

• Två planerade studiebesök till NORMA Ammunitionsfabrik och ett studiebesök till en 

vapensmed fick tyvärr ställas in på grund av för få anmälningar. 

• Vård i det vilda med Angelica Johansson fick tyvärr ställas in på grund av för få 

anmälningar. 

 

UNGDOM                                    

UNGDOMSVERKSAMHETEN  
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Länsföreningen har med hjälp av några kretsar genomfört ett tredagars ungdomsläger på 

Skogaryd med fjorton deltagare med många olika aktiviteter. Vi har även arrangerat ett antal 

jakter på Skogaryd där det har fällts en älg, två rådjur och ett vildsvin. Utöver det har vi 

genomfört ett tiotal vildsvinsvak på åteln. Vi har även varit med och planerat och deltagit i ett 

regionalt ungdomsläger i SO SYD, tillsammans med övriga länsföreningar och 

jaktvårdskonsulenter, på Skedhult med drygt 40 deltagare.  Vi har även besökt och hjälpt 

olika kretsar vid aktiviteter. Det har även i år varit lite svårt att nå ungdomar.     

 

Deltagarna i våra aktiviteter har varit ungdomar, jägarskolelever och nya jägare.   

  

SKOGARYD 

Nyttjandet av Skogaryd har varit ungefär som föregående år. En del hundklubbar har nyttjat 

fastigheten till olika aktiviteter. Skol- och ungdomsprojektet har även haft ett flertal 

övernattningar och dagläger med olika skolklasser.  Den nya markdelens väg har färdigställts 

så det har blivit lättare att nyttja marken. Nyinköpta simulatorn har utnyttjats ett flertal 

gånger. Pass och nya jakttorn har byggts, flyttats och setts över. En del avverkningar har 

gjorts under året vilket påverkar vår verksamhet lite.   

  

 SKOL- OCH UNGDOMSPROJEKTET 

Göteborgs Jaktsällskaps Stiftelse bidrog återigen med ekonomisk stöttning till projektet. 

Anställd för att driva projektet har varit Jan Karlsson. Projektet syftar till att initiera ett 

varaktigt intresse för vilt, natur, jakt och miljöfrågor hos de unga. Skol- och 

ungdomsprojektet är ett viktigt och bra marknadsföringsinstrument. Jägareförbundet möter 

barn och ungdomar på dagis- eller skolnivå och skapar en positiv bild av jakt och jägare som 

barnen tar med sig hem och sprider bland föräldrar med flera. Barnen lär sig känna igen vår 

logotype och de får en positiv bild av oss jägare. 

Första kvartalet 2023 var det ca 500 barn som var berörda av projektet. Som vanligt var vi 

engagerade i sportlovsaktiviteter inom verksamhetsområdet. 

Andra och tredje kvartalet 2023 Blev ca 700 barn besökta av projektet. 

Två skolklasser var på Skogaryd och genomförde dagläger, två skolklasser har genomfört 

läger med en övernattning. Det årliga ungdomslägret genomfördes med ca 15 deltagare och 

två övernattningar. Sommarlovs aktiviteter i Ed och Vänersborg har genomförts. Vi var också 

med på ett läger över två dagar som genomfördes på skedhult i Småland. 

Fjärde kvartalet ca 600 barn har berörts av besök från skolprojektet. Ett antal besök har 

förlagts till ungdomsgårdar i Munkedal, Lilla Edet och Trollhättan, skyttesimulator och VR-

glasögon har varit mycket populära inslag. 100 fågelholkar byggdes på höstlovet i Uddevalla. 

Det har dessutom varit några jakter på Skogaryd, för unga och nya jägare. 

Som vanligt har det skickats ut information om projektet till berörda kommunala 

förvaltningar under januari och december månad. En del besök görs också i syfte att” sälja” in 

projektet.  



LÄNSFÖRENINGSSTÄMMA              2024-04-10 

 

 15 

  

Jägar-Hälsningar Janne Karlsson/Projektledare 

 

UTBILDNING 

JÄGAREXAMEN (Ledningsgrupp gemensam för Västra Götaland) 

Gruppen har bestått av ordförande Jan Carlsson, Mattias Olsson och för Västra Götaland 

Väst. 

Bo-Eric Persson och suppleant Mona Landin för S Älvsborg. Åke Johansson och suppleant 

Katarina Larsson för Skaraborg. Adjungerade tjänstemän har varit Katarina Dahlgren och 

Fredrik Jönsson. 

Gruppen har under året haft tre möten, samtliga har genomfört som digitala teams-möten. 

 

Provledare / Provbanor 

4 personer har genomfört den digitala provledare utbildningen som avslutas med praktiska 

delen november 2023. 

Kontaktmannaträff har hållits med mycket god uppslutning och fina diskussioner. 

Endast ett fåtal provbanor i de tre länen har haft efterkontroll under 2023. Fortsättningsvis 

kommer banbesiktning att ske vart femte år. 

Behovet av provledare kommer att undersökas under våren 2024 allt för att säkerställa att vi 

följer direktiv och föreskrifter från Naturvårdsverket. 

 

 

Provstatistik 

Vi kan konstatera att vi haft en liten ökning av antal personer som tagit jägarexamen jämfört 

med före gående år. Totalt i Västra Götaland blev 1227 st. godkända teoriprov utförda detta 

verksamhets år. Vilket innebär att vi fått lika många nya jaktkamrater i Västra Götaland. Nya 

webbaserade teoriprovet fortsätter att fungera bra och gör att utbildningskurserna har fått ett 

större innehåll för att eleverna skall lyckas. 

 

UTBILDNINGSVERKSAMHET 

Studiefrämjandet Västra Götaland startade 2023 upp 35 Jägarskolor. 

Ytterligare jägarskoleledare har utbildats och fått instruktörsbehörighet via Studiefrämjandet 

och Svenska Jägareförbundet vilket gör att vi har möjlighet att köra i gång fler jägarskolor 

2024. (hög efterfrågan) Fokus ligger på att stärka kvalité och positivt utfall. 

Föreläsningar via Studiefrämjandet, både digitala och fysiska i olika ämnen relaterade till jakt 

och jakthund har genomförts. 

Utbildning i egen regi 
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Utbildningar under året har genomförts av konsulenterna i viltdata och jaktledarutbildningar. 

På Skogaryd har vi haft utbildningsjakter för ungdomar, nya jägare och jägarskolelever. En 

styckningskväll på vildsvin har även genomförts. Under ungdomslägren har det varit 

utbildningar i säker vapenhantering mm. 

SKYTTEGRUPPEN 

Jägarförbundet VGV bjöd in till länsmästerskap 2023-06-07 i samarbete med Jägarförbundet 

Skaraborg på Svegeråsens Jsk. 12st skyttar ställde upp och efter en fantastisk arrangerad 

tävling fick Robert Jarnedal stiga längst upp på prispallen som länsmästare 2023 för 

Jägarförbundet VGV. Kent Larson fick strax efter stiga upp på samma pall för att stå som 

länsmästare 2023 för jägarförbundet Skaraborg. 

Hookorten och Skillingaryds jaktvårdsföreningar bjöd in till jägar-SM i jaktskytte den 12–13 

augusti. Jägarförbundet VGV hade två representanter på plats. Tävlingen var fantastiskt 

arrangerad och planerad, så hatten av för en fantastisk tävling och tack till ovan nämnda 

jaktvårdsföreningar. 

Med hjälp av Hanna Ståhl så har skyttegrupperna i VGV, Skaraborg och Södra Älvsborg 

tillsammans med länsinstruktörerna börjat ett arbete för att få till ett forum för skyttebanor 

och skytteinstruktörer. Vad vi kan hjälpa varandra med för att få mer jägare att åka till 

skyttebanorna. Än så länge i uppstartläge och jobbet fortsätter 2024. 
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MEDLEM OCH MARKNAD 

MEDLEM 

Medlemsantalet i länsföreningen har vid utgången av december 2023 minskat med 349 

jämfört med samma tid föregående år. En krets har ökat och två kretsar har oförändrat 

medlemsantal. 

Jaktvårdskrets 2023 2022 2021 2020 

Ale 397 404 402 398 

Alingsås 627 622 628 607 

Askim Härad 602 628 636 604 

Bokenäset 198 203 195 197 

Färgelanda 200 200 205 207 

Hisingen-Göteborg 2308 2352 2331 2276 

Härryda Östra 210 213 206 218 

Kungälv - Stenungsund 856 874 880 866 

Landvetter 214 216 216 211 

Lerum-Partille 526 536 519 521 

Ljungskile 209 209 208 203 

Mellerud 272 287 286 287 

Munkedal-Lysekil  541 569 567 557 

Norra Dal 701 757 739 738 

Orust 363 388 391 392 

Sotenäs 290 296 302 295 

Strömstad 453 466 459 477 

Södra Skärgården 93 102 97 98 

Tjörn 226 241 224 226 

Trollhättan - Lilla Edet 745 759 768 783 

Uddevallanejden 265 272 274 256 

Vårgårda 238 257 252 253 

Vänersborg 552 584 587 578 

Utan kretstillhörighet 1 0 4 29 

Totalt 11 086 11 435 11 376 11 277 
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MARKNAD 

Vi deltog i Bokmässan i Göteborg under slutet av september-början av oktober med 

ekonomiskt stöd från Göteborgs Jagtsällskaps Stiftelse och med arrangemangsstöd av 

Studiefrämjandet. I vår monter som hela tiden var bemannad med två-tre personer förevisade 

vi kurslitteratur och en del övriga böcker som finns att köpa i Jägareförbundets web-shop. Vi 

sålde några viltkokböcker och ett kurspaket. Under hela tiden bjöd vi på smakprov av viltkött 

i form av rökt korv och rökta stekar av vildsvin, dovhjort, rådjur, älg och i år även rökt säl. 

Sälen som väckte stor uppmärksamhet gav oss möjlighet att informera om det skeva i 

lagstiftningen att vi tillåts jaga säl, men inte får lov att handla med sälprodukter. 

Under mässdagarna räknar vi med att c:a 4000 personer besökte oss och smakade på viltkött. 

Besökarna ställde mång frågor om jakt och jägarutbildning. Hisingen-Göteborgs JVK, som i 

år ställde upp med bemanning i alla pass, kunde även svara på lokala frågor om jakt och hur 

man kommer i kontakt med kretsen och Säve skjutbana.  

Alla besökare erbjöds även en viltolycksremsa att lägga i sin bil. Cirka 700 remsor delades ut. 

 

EKONOMI 

Länsföreningen redovisar för 2023 ett överskott på 114 450 kr, vilket även är ett överskott 

jämfört med lagd budget där Länsföreningen budgeterade för ett underskott på 258 000kr. 

Trots att länsföreningen medverkat i fler mässor som till exempel Elmia, haft fler kretsbidrag 

till aktiviteter och haft fler evenemang har länsföreningen ändå inte lyckats leva upp till den 

budgeterade verksamheten. Länsföreningen har ändå försökt uppnå målen genom att bland 

annat köpa in lapptyg till vargjakt och genomfört de evenemang som planerats. 

  

Det som även kan ha påverkat överskottet är att länsföreningen har ränteplaceringar och fått 

högre medlemsbidrag än budgeterat. Länsföreningen budgeterade även för att alla kretsar 

skulle uppnå 30% rapportering i viltdata och genom det få utbetalt ett högre kretsbidrag, 

vilket inte alla kretsar fick.  

 

Göteborgs Jagtsällskaps Stiftelse har som tidigare år bidragit med en större del av kostnaden 

för skol-och ungdomssatsningen (SOU-projektet) samt stöttning ekonomiskt för att kunna 

genomföra bokmässan och sprida vårt budskap om jaktens betydelse för samhället.  

Som tidigare år utrycker vi vårt stora tack till Göteborgs Jagtsällskaps Stiftelse för det stöd vi 

erhåller. 

Sammantaget är vår ekonomiska ställning fortsatt stabil med utrymme för större satsningar 

och riktade insatser till våra kretsar och projekt som genomförs. 
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VALBEREDNINGENS FÖRSLAG TILL 2024 ÅRS 

LÄNSFÖRENINGSSTÄMMA. 

Val av ordförande för Länsföreningsstämman  

Ordförande      Douglas Thisell  

Vice Ordförande      Lars Olof Lyrdal  

Val av ordförande för Länsföreningen i V. Götaland Väst på 1 år  

Morgan Andersson (Omval) 

Förslag på Justerare för stämman 

Björn Seve, Älvängen     Bernt Andersson, Bengtsfors  

 

Val av ledamöter till styrelsen i Länsföreningen i V. Götaland V. 2024–2025 på 2 år 

Valregion 1 

Martina Friberg Vänersborg, tur att avgå.            Martina Friberg (omval)  

Susanne Kellerman Trollh- L Edet tur att avgå     Helén Hjert- Herlogsson Vänersborg  

            (nyval) 

Lennart Gustavsson Vänersborg ett år kvar 

Valregion 2 

Stefan Alm, Alingsås, tur att avgå                                     Stefan Alm (omval)  

Kristina Larsson Ucklum ett år kvar      

Mats Svantesson, Lilla Edet, ett år kvar   

Valregion 3 

Mattias Olsson Orust   tur att avgå                                 Mattias Olsson (omval)            

Magnus Blomstrand Munkedal   ett år kvar    

Martin Hane Sotenäs ett år kvar             

Valregion 4 

Piero Giobbi Göteborg avliden                                         Lennart Levin, His- Gbg (nyval)           

Dahn Andersson Hisingen-Gbg tur att avgå                   Dahn Andersson (omval)       

Kjell Andersson Härryda Ö ett år kvar   
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Val av två revisorer och två suppleanter i Länsföreningen V G V på 1 år, 

Tomas Johansson, Mellerud,           (omval) Auktoriserad revisor 

Andreas Johnsson, Alingsås,            (omval) Lekmannarevisor        

Mattias Samuelsson, Lindome,    (omval) personlig ersättare till Tomas Johansson 

P A Bäcklund, Alingsås,                (omval) personlig ersättare för Andreas Johnsson 

 

Val av två revisorer och två suppleanter i Göteborgs Jaktsällskaps stiftelse på 1 år, 

Josefin Börjesson Göteborg, ordinarie     (omval)     

Mattias Samuelsson, Lindome, ordinarie,    (omval)  

Bengt Kron, Göteborg, suppleant,     (omval)  

personlig ersättare för Josefin Börjesson 

Lars Hyllert, Hisingen Gbg, suppleant,    (omval) 

personlig ersättare för Mattias Samuelsson 

 

Val av 3 ombud och 3 suppleanter till Svenska Jägareförbundets årsstämma 2022 

Valberedningen föreslår att stämman ger styrelsen i uppdrag att inom sig utse ombud till 

förbundets årsstämma och suppleanter för dessa. 

Styrelsen har behandlat frågan och föreslår: 

Ordinarie: Morgan Andersson, Magnus Blomstrand, och Martina Friberg. 

Suppleanter: Steffan Alm, Dahn Andersson och Lennart Gustavsson 

Ersättning till styrelse och revisorer 

Ordförande    30 % av ett prisbasbelopp per år 

Sekreterare    25 % av ett prisbasbelopp per år 

Skattmästaren   5 000 kr/år 

Samtliga ledamöter  3 000 kr per år 

Vid inkomstbortfall      750 kr för halvdag och 1500 kr för heldag 

Reseersättning   enligt den skattefria normen (25,00 kr/mil) 

Lekmannarevisor berättigad till ersättning för inkomstbortfall, 750 kr för halvdag och 1 500kr 

för heldag och reseersättning enligt den skattefria normen. 
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Ersättning till valberedning 

Valberedningen har inget eget förslag utan ger styrelsen/stämman uppdraget att besluta 

härom. 

 

Valberedningen Västra Götaland Väst 

Orvar Ottosson (Valberedningens ordförande) 

 

Styrelsens förslag till kretsbidrag 

Styrelsen föreslår att kretsbidraget ökas till 25 kronor per medlem och aktivitetsstöd enligt 

tidigare regelverk för rapporterad areal i Viltdata. 

Ersättning för viltdatarapportering: Vid uppnådda 30% rapporteringsgrad utgår 5öre/ha  

Ersättningen per ha ökar med ett öre per ha för var 10:e % över 30% så att 90% arealtäckning 

ger 11öre per rapporterad ha. Kretsens areal och rapporteringsgrad hämtas från Viltdata. 

Ökningen är kontinuerlig från 30% så att exempelvis 42% ger 6,2öre/ha. 

 

 

Styrelsens förslag till ersättning för valberedning 

Ordförande 2000 kr samt övriga 995 kr i kostnadsersättning.  

Reseersättning som för styrelsen. 
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2024 års valberedning – förslag 
Kretsarna i respektive valregion lämnar följande förslag att väljas två år. 

 

Valregion 1 föreslår Jan Olsson  

Valregion 2 föreslår Göran Karlsson  

Valregion 3 föreslår Maria Bäckman  

Valregion 4 föreslår Bror Wennstam  

sammanställt av Södra Skärgårdens JVK  

 

 

 

   Kretsar 

Valregion 1  Norra Dal   Mellerud 

   Färgelanda   Vänersborg 

 

Valregion 2  Trollhättan-Lilla Edet  Ale    

   Vårgårda   Alingsås   

   Lerum-Partille    

 

Valregion 3  Strömstad   Sotenäs 

   Munkedal-Lysekil   Bokenäset 

Uddevallanejden            Orust 

   Ljungskile 

 

Valregion 4  Tjörn    Kungälv-Stenungsund 

   Hisingen/Göteborg,   Södra Skärgården 

  Härryda Östra   Landvetter 

  Askim Härads 
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Rekrytering av en valberedning 

• Det skall rekryteras en ordförande från valfri valregion. Om ordföranden får förhinder 

blir en av de två representanterna i den valregion som utsett ordförande 

ställföreträdare. 

• Till föreningsstämman 2025 är det valregion 1 som står på tur att samordna 

förslag 

• Det skall rekryteras 1 ledamot från respektive valregion för en mandattid av 2 år. 

• Följande kretsar har uppdraget att samordna nomineringsarbetet inom sin region: 

Valregion 1: Norra Dal   Valregion 2: Vårgårda  

            Valregion 3: Bokenäset    Valregion 4: Härryda Östra 

 

• Om det uppstår en vakans i valberedningen så är det upp till styrelsen att fatta beslut 

om vakansen skall ersättas genom att utlysa extra stämma 

 

Valberedningens uppdrag är: 

• att lämna förslag på Ordförande för Länsföreningen 

• att lämna förslag på styrelseledamöter till Länsföreningen enligt arbetsinstruktion 

• att lämna förslag på två revisorer och två suppleanter till Länsföreningen 

• att lämna förslag på två revisorer och två suppleanter till Göteborgs Jagtsällskaps 

Stiftelse 

• att lämna förslag på ersättning till styrelse och revisorer 

• att lämna förslag på Ordförande för Årsstämman  

• att lämna förslag på vice Ordförande för Årsstämman 
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FÖRSLAG TILL VERKSAMHEFTSPLAN 2024 

Styrelsen har tagit fram en aktivitetsplan som skall gälla för verksamhetsåren 2024-2025. 

Aktivitetsplanen medger möjlighet till planering av framtida aktiviteter, så första halvåret bör 

användas till verksamhetsplanering. Våren kan utnyttjas till dialoger och utbildningar via 

webbaserat upplägg.  

JAKT & VILTFÖRVALTNING 

• Samarbete mellan de tre länsföreningarna i Västra Götaland:  

• Mål: arbeta vidare med det kontaktnät som vi la grunden för 2023, del gäller möten 

med landshövdingen och ledningsgruppen för Naturegenheten på Länsstyrelsen.  

• Aktivt verka för att de samarbetes grupper som vi skapade 2023 skall leva vidare och 

utvecklas i förtroende. Möjliggöra överenskommelser som lägger grund för en god 

klövviltsförvaltning i Västra Götaland. 

• Mål: att utveckla den gemensam arbetsgrupp för de tre länen som vi arbetade fram 

2023. För att uppnå bra förvaltning av klövvilt i länet.  

• Samordning av viltförvaltnings- och skötselområden. 

Mål: Länsföreningen skall bjuda in representanter från ÄFO-grupperna till 

information och dialog.  

• Klövviltinventering.  

Mål: I samarbete med länsstyrelsen uppmuntra till bra och trovärdiga inventeringar av 

klövvilt. Detta skall tillsammans med ÄFOs samt ÄSOs förvaltningsplaner bli basen 

för länsstyrelsens beslut om tilldelningar. 

• Verka för att kronskötselområde registreras. 

Mål: Huvuddelen av arealen i vårt verksamhetsområde täcks av KSO. 

 

• Viltstammar i balans med fodertillgång. 

Mål: Arbeta för att få klövviltet i balans. Informera om foderkrisen för bl.a. älgen. 

• Vi har en lokal och regional samverkan med jord- och skogsbruk samt andra 

intressenter. 

• Mål: Söka samarbete med organisationer som kan bidra till ökad fodertillgång för 

klövviltet. Detta gäller för hela Västra Götaland. 

• Mål: att fortsätta och utveckla samarbetet mellan de tre länsföreningarna. Skapa en 

gemensam arbetsgrupp, som skall kunna bidraga till en bättre förvaltning av våra stora 

rovdjur i länet. 

• Rovdjursinventering/rapportering  

Mål: Delta i och vid behov organisera länsomfattande inventering av stora rovdjur 
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Viltdata 

Fortsätta följa rapporteringen av älg och övrigt vilt.  

Riktat arbete mot kretsar som under 2023 inte nådde över 30% arealtäckning 2022/2023 för 

övrigt vilt. Motivera kretsarna att öka rapporteringen genom att ge ersättning för rapporterad 

areal 

Mål: 

• Minst 60 % av kretsarna har nått över 30% täckningsgrad  

• Ökning av rapporteringsgraden mot 40% totalt. 

• Träffar med kretsar där potentialen till ökning är stor  

 

UTBILDNING 

Skyttegruppen 

Målsättningen för skyttegruppen i VGV under 2024 är att få fler jägare att komma till 

skjutbanor. Få fler att bli intresserade och våga prova på skyttetävlingar som anordnas.  
 

Gruppen planerar i samarbete med övriga skytte grupper och länsinstruktörer i länet. 

Genomföra en skytteinstruktörsåterträff 2024. Där vi även tänker få med representanter för 

skjutbanor och skytte instruktörer för att träffas och dela erfarenheter. 

   

Skyttegruppen planerar också att i samarbete med någon av skjutbanorna i VGV anordna LM 

i jaktskytte där vi önskar få med fler deltagare 2024.  

 

Hund 

Ett antal Instruktörsutbildningarna är planerade. Vi planerar att försöka ordna en träff för 

befintliga instruktörer. 

En tävling i eftersök skall hållas för länsföreningen. VGV skall även stå ansvarig för 

regionmästerskap i eftersök vilket planeras ske i slutet av augusti. 

Eftersöksassistans fortsätter som tidigare men med SJF centralt som huvudansvarig. 

NVR 

Utbildning av NVR-personal fortsätter under 2024. Träffen är uppskattad och utvecklas för 

varje år. Samarbete med länsansvarig jägare har utvecklats och vi jobbar på att fortsätta på 

den linjen. Vi jobbar på att få till träffar, till exempel skytte.  
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Jägarexamensgruppen 

Länsjaktvårdsföreningen alternativt länsjaktvårdsföreningar i samverkan har vid styrelsemöte 

delegerat ansvaret för ledning, samordning och tillsyn av jägarexamensverksamheten till en 

särskild jägarexamensgrupp. 

- Jägarexamensgruppen bereder och lämnar förslag till länsjaktvårdsföreningens styrelse i 

ärenden om tillsättande och avveckling av provledare. 

- Jägarexamensgruppen avhåller regelbundna möten minst två möten per år. 

- Jägarexamensgruppen kontrollerar att samtliga provbanor finns med i statistiken. 

- Statistiken för samtliga provbanor i länet analyseras och jämföres med tidigare år. 

- Jägarexamensgruppen inventerar antalet provledare på samtliga provbanor. Kontrollerar 

vilka förordnande som är på väg att löpa ut. 

- Jägarexamensgruppen ska årligen se över och bedöma om antalet provbanor i länet är lagom 

till antalet. 

- Jägarexamensgruppen ansvarar för att nya provledare utbildas. 

- Möte med provledare och kontaktmän genomföres vartannat år. 

 

OPINION & KOMMUNIKATION 

• Kommunikation via sociala medier för snabb information. 

• Tävlingar på sociala medier i syfta att öka antal följare, synas mer och öka 

medlemsantalet 

• Bidra med lokala reportage till Svensk Jakt 

• Varumärkesarbete med förbundet 

• Ta fram av ny digital broschyr, samt videoklipp utifrån perspektiv 2030.  

Webb 

• Gammal information skall rensas bort. 

• Generellt kommer inte information som finns på riksnivå att skrivas på vår hemsida, 

men om vi bedömer det som speciellt intressant kommer länkar att läggas in. 

• Kretsar utan egen hemsida kommer att kontaktas för att försöka få dem att sköta sin 

egen hemsida. 

• Stöta på kretsarna att hålla sina hemsidor aktuella. 

 

JAQT 

Tillsätta ny verksamhetsansvarig. 
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MEDLEM & MARKNAD 

Mässor 

Länsföreningen kommer att ansvara för deltagande på Bok- och biblioteksmässan i september 

i samarbete med representanter från Hisingen-Göteborgs JVK.  

För mera lokala mässor är det mer lämpligt att kretsarna ansvarar för genomförandet, men 

länsföreningen kan bistå med materiel och medel samt viss medverkan om så behövs. 

 

UNGDOM 

Skol- och ungdomsprojektet 

• Besök på gymnasium eller liknande.  

Mål: 1-3 besök om året. 

• Fortsätta att erbjuda besök i skolorna.  

Mål: 700 berörda elever, lärare, föräldrar. 

• Dagläger på Skogaryd.  

Mål: 2 stycken skolklasser 

• Övernattningsläger på Skogaryd.  

Mål: 2 stycken skolklasser 

• Vara ett stöd för jaktvårdskretsarna i deras ungdomsverksamhet. 

• Delta i större sammanhang typ mässor eller dylikt i syftet att visa upp jägare och 

jakten, värva medlemmar. 

Mål: 2 stycken tillfällen. 

• Fortsätta samarbetet med Skog och Ungdom och Fritidsfiskarna. 

• Vara behjälplig i övriga ungdomsfrågor. 

• Fortsätta att vara delaktig i utvecklingen av Skogaryd. Kan vara så att det är en av de 

största till gångar vi har. 

• Svamp- och skogsdag för hela familjen. En dag i naturen med utematlagning och 

svamp, djur och naturlära. Kanske tillsammans med andra aktörer som t.ex. 

Studiefrämjandet, Friluftsfrämjandet och eventuellt andra aktörer som har naturen 

som sin spelplan. 

För skol- och ungdomsprojektet/Janne Karlsson 
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Ungdom och Skogaryd 

Aktiviteter vi skall försöka genomföra:   

• Ett ungdomsläger på Skogaryd under vår/försommaren och ett regionalt ungdomsläger 

tillsammans med länsföreningarna SO syd, delta i ungdomskonferensen på Öster 

Malma. Hjälpa kretsar vid deras 

•  olika ungdomsaktiviteter både ekonomiskt och med våran anställde (Janne). Kalla 

alla ungdomsansvariga kretsarna till en träff på Skogaryd.  

• Skapa förutsättningar för att kunna genomföra aktiviteter med Jakt för alla..    

• Jakter för ungdomar, jägarskolelever och nya jägare och fortsätta med åteljakterna på 

vildsvin och fortsätta utveckla jakterna med hjälp av We Hunt . Skapa goda 

förutsättningar för viltet med att sätta upp saltstenar och anlägga viltåkrar. Köket 

kommer under våren att renoveras på Skogaryd för att underlätta lägerverksamhet och 

övriga aktiviteter.  

 

 

BUDGET 2024 

 2024 2023 2023 

 Budget Utfall Budget 

 Helår Helår Helår 
Rörelsens intäkter    
Medlemsavgifter 975 000 972 058 850 000 
Försäljning diverse 20 000 18 427 20 000 
Göteborgs Jagtl. Stiftelse                                

Ungdom 120 000 120 000 120 000 
   Till skolprojekt 365 000 190 000 365 000 
   Mässor 50 000 46 208 50 000 
   Arrendebidrag Skogaryd 97 500 53 000 90 000 
   NVR pilot 35 000 32 000 0 
Perspektiv 2030 0 2000  
Ränteintäkter 30 000 45 453  
Övriga intäkter           8 376  

Summa intäkter 1 882 500 1 671 815 1 495 000 

    
Kostnader    
Jakt och viltförvaltning    
Älg, skog -30 000 -800 -30 000 
Rovdjur -40 000 -40 200 -40 000 
Kust -30 000 -15 279 -30 000 
Hund -10 000 -1 000 -5 000 
NVR -40 000 -42 619 -35 000 
Urban jakt  0 15 000 
Viltdata -5 000 1 972 -5 000 
Viltdata Arealbidrag -20 000 -16 616  
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Utbildning    
Skytte -15 000 -5 400 -10 000 
Utbildningar -40 000 -17 260 -40 000 
Kretsbidrag -275 000 -257 210 -230 000 
Lokalt aktivitetsstöd -50 000 0 -30 000 

    
Opinion och kommunikation    
Kommunikation  -20 000 -286 -15 000 
Ungdom -100 000 -23 420 -60 000 
Ungdomsprojektet -600 000 -522 294 -600 000 
JAQT -15 000 -2 794 -20 000 

    
    

Medlem och marknadsföring    
Kretsträffa/andra möten 30 000 0 0 

Mässor -100 000 -99 476 -75 000 
Skogaryd -155 000 -161 667 -140 000 

    
Delsumma verksamheter -1 575 000 -1 208 293 -1 380 000 

    
Förvaltning    
Årsstämma -50 000 -42 748 -50 000 
Kostnader förtroendevalda -140 000 -139 723 -150 000 
Avskrivningar -23 000 -24 628 -23 000 
Övrig förvaltning -130 000 -141 973 -130 000 
Delsumma förvaltning -343 000 -349 072 -353 000 

    
Summa kostnader -1 941 000 -1 581 993 -1 756 000 
    
Resultat -58 500 89 822 -261 000 
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MOTIONER 

 

Länsföreningsstyrelsens förslag till behandling av motionen från Mattias Anderssons 

om att kretsbidraget höjs från 20 till 30 kr. 

Medlemsavgiften i Jägareförbundet var oförändrad i många år. Likaså har kretsbidraget varit 

oförändrat 20kr. Förra året höjdes medlemsavgiften från 600 till 675kr/ för ordinarie medlem 

med tidning. Om kretsbidraget skulle höjas i samma proportion skulle det bli 22,50kr. För två 

år sedan beslutades om en prestationsbaserad höjning av kretsbidraget kopplad till 

avskjutningsrapportering i Viltdata. 2023 betalades 16 616kr ut, vilket motsvarar c:a  

1,50kr/medlem. Förhoppningen är att denna del skall öka. Om vi når målet på 40% bör det 

hamna runt 60 000kr vilket motsvarar ungefär 5,50kr/medlem.  

Vid behandlingen av årets budget har styrelsen budgeterat för ett kretsbidrag på 25 kr per 

medlem. Förutom det generella kretsbidaget lämnas bidrag till de kretsar som begär stöd för 

ungdomsverksamhet och kretsöverskridande verksamhet. Stöd lämnas då med 75% av 

redovisad kostnad. 

Styrelsen föreslår att motionen från Mattias Andersson om 30 kr/medlem i kretsbidrag 

avslås och föreslår i stället 25 kr/medlem i generellt kretsbidrag. 


